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Every year, a million visitors come to Washington to see the White House and the other 

magnificent buildings of the capital, without knowing that there is another, more troubled side 

to the city America is less proud of. 

There, unemployment is high, health care is poor and drugs and violent crime an increasing 

problem. Many of the run-down houses are empty and boarded up. Washington no longer has 

the money to improve the living-conditions in the poorer areas. People say the city 

government spent too much money on the wrong things in all those years when there were 

few economic problems. The state of roads and bridges was ignored while money was 

invested for creating thousands of new jobs in the city’s administration. 
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Jedes Jahr kommen eine Million Besucher nach Washington, um das Weiße Haus zu sehen 

und andere prunkvolle Gebäude der Hauptstadt, ohne zu wissen, dass es eine andere 

beunruhigendere Seite gibt, auf die Amerika weniger stolz ist. 

Dort ist die Arbeitslosigkeit hoch, das Gesundheitssystem arm und Drogen, sowie 

Gewaltverbrechen ein heranwachsendes Problem. Viele der heruntergekommenen Häuser 

stehen leer und sind zugenagelt. Washington hat nicht mehr das Geld um die Lebensqualität 

zu verbessern in den ärmeren Gebieten. Die Leute sagen, dass die Stadtregierung zu viel Geld 

für falsche Sachen in all den Jahren ausgegeben hat, als es viele ökonomische Probleme gab. 

Der Zustand der Straßen und Brücken wurde ignoriert, während Geld investiert wurde um 

Tausende neue Arbeitsplätze in der Verwaltung der Stadt zu schaffen. 
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